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03.06.2025  

Ερώτηση 

 

Προς τo Υπουργείο Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης και 

Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

Θέμα: «Να ανακληθούν οι απολύσεις στην ΕΝΑΟΝ της Italgas»  

Με σχετική ανακοίνωσή του στις 08.05.2025, το Εργατοϋπαλληλικό Κέντρο 

Αθήνας κατήγγειλε τη μη ανανέωση των συμβάσεων εργασίας εργαζόμενων 

στην ΕΝΑΟΝ της Italgas μέσω εργολάβου.  

Υπενθυμίζεται ότι η ΕΝΑΟΝ έχει προκύψει ως μετασχηματισμός της κατά 

πλειοψηφίας κρατικής, πρώην ΔΕΠΑ Υποδομών, του Διαχειριστή δηλαδή του 

Δικτύου Διανομής φυσικού αερίου (65% ΤΑΙΠΕΔ και 35% Ελληνικά Πετρέλαια) 

μετά την πώλησή της κατά 100% στην Italgas SpA, στην οποία μάλιστα 

συμμετέχει το ιταλικό δημόσιο αλλά, με επιλογή της κυβέρνησης της Νέας 

Δημοκρατίας, όχι πλέον το ελληνικό δημόσιο.  

Ήταν αναμενόμενο ότι η πλήρης ιδιωτικοποίηση των δικτύων διανομής και η 

δημιουργία ενός ιδιωτικού μονοπωλίου θα δημιουργούσε σοβαρά ζητήματα και 

για τη διατήρηση των θέσεων εργασίας.  

Στις 31/1/2023, η ΔΕΠΑ Υποδομών είχε πάλι προχωρήσει σε απολύσεις, στη 

μη ανανέωση των συμβάσεων, επτά (7) εργαζομένων σε εργολάβους της 

ΔΕΠΑ Υποδομών. Η Ένωση Εργαζομένων στη ΔΕΠΑ  (ΕΝΕΡ ΔΕΠΑ) είχε 

καταγγείλει τις εν λόγω απολύσεις και είχε αναφέρει ότι οι δύο (2) εκ των 

απολυμένων ήταν συνδικαλιστές, καθώς και ότι όλοι οι εργαζόμενοι εργάζονταν 

στην εταιρεία και τα εταιρικά σχήματα που είχαν προηγηθεί της πώλησης των 

δικτύων διανομής φυσικού αερίου, από 3 ως και 16 συνεχόμενα χρόνια.   

Όπως σημειώνει το Εργατοϋπαλληλικό Κέντρο Αθήνας, η μη ανανέωση 

συμβάσεων, δηλαδή οι απολύσεις ουσιαστικά, είναι συνηθισμένη πρακτική για 

τη συγκεκριμένη εταιρία, αφού το ίδιο είχε κάνει και με άλλους εργαζόμενους 

και το 2023, όπως αναφέρεται παραπάνω, αλλά και το 2024.   

Στηρίζουμε το αίτημα του Εργατοϋπαλληλικού Κέντρου Αθήνας για την 

επαναπρόσληψη όλων των εργαζομένων που δεν ανανεώθηκε η σύμβασή 

τους, απευθείας από την ΕΝΑΟΝ της Italgas, με μόνιμη σχέση εργασίας και 

πλήρη εργασιακά και ασφαλιστικά δικαιώματα.  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Επειδή οι εργαζόμενοι δεν μπορεί να είναι και αυτοί θύματα της 

ιδιωτικοποίησης  

Επειδή οι εργαζόμενοι κάλυπταν σταθερές και μόνιμες ανάγκες  

Ερωτώνται η Υπουργός Εργασίας και ο Υπουργός Περιβάλλοντος και 

Ενέργειας:  

1. Ποια είναι η θέση του Υπουργείου για τις απολύσεις στην ΕΝΑΟΝ της  

Italgas;   

2. Πόσες απολύσεις έχουν γίνει στην ΕΝΑΟΝ της Italgas από την 

ιδιωτικοποίησή της έως σήμερα;  

3. Προτίθεται να λάβει πρωτοβουλίες το ΥΠΕΝ για την ανάκληση των 

απολύσεων;  

  

Οι ερωτώντες Βουλευτές  

  

   

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη)   

  

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία)  

 

Ζεϊμπέκ Χουσεϊν  

    

Ηλιόπουλος Αθανάσιος (Νάσος)  

   

Τζούφη Μερόπη  

   

Φερχάτ Οζγκιούρ  

  




